

《单词百科:BSW是什么意思?BSW怎么发音?BSW的解释和用法》

英语单词BSW是什么意思?BSW怎么读?BSW怎么发音?简答网为您整理了BSW的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



BSW的意思

1、沉积物和底水;

BSW的双语例句

1、Improvement of BSW logic in public-key authentication protocol design

BSW逻辑在公钥认证协议设计中的应用及改进

2、Model Dependence of the BSW Approach

BSW方案中的模型相关性

3、The application of wastewater sludge did not affect the nitrate reductase activity but

BSW significantly increased the content of nitrate in the rhizosphere soil.

应用废水污泥不会影响硝化还原酶活性，但是BSW在根际土壤明显增加硝酸盐的含量。

4、The application of BSW and RSW significantly increased the activity of plant peroxidase whereas the plant polyphenol oxidase was high in BSW only.

BSW和RSW能显著增加植物过氧化酶，而BSW处理中植物多酚氧化酶含量较高；

5、Our predictions for $B \rightarrow \pi \pi$, πK and KK decays are smaller than those from BSW model, but well below the experimental upper limits.

对于 $B \rightarrow \pi \pi$ ， πK 和 KK 衰变，微扰QCD结果比BSW模型预测要小，但位于实验上限之下。

6、This allows running the same application software seamlessly on different hardware platforms, as long as the underlying hardware is linked with the RTE through appropriate BSW.

这样只要硬件层与RTE通过适当的BSW连接，不同的硬件平台上就可以运行相同的应用软件。

7、The ratio of biomass up-ground and BSW were no significant changes at different growth stages, this result showed that root and up-ground parts were coordinated evolution in genetic improvement of soybean cultivars.

地上部分生物量与根系伤流液重量的比值在各时期均无明显变化，表明大豆品种的遗传改良过程中地下根系与地上部分器官是协同演进的。

以上是简答网为您整理的BSW怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于BSW的用法、BSW的释义、BSW的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/BSW>